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§ 1  

Val av justerare och dag för justering  

Beslut 

 
Ärendet 

Stadsdelsnämnden beslöt att utse ordföranden Ann-Katrin Åslund 
(FP) och vice ordf Ornina Younan (S) att justera dagens protokoll. 

Stadsdelsnämnden beslöt vidare att protokollet ska justeras  

den 5 februari 2014. 

 

Det anmäldes att protokollet fört vid stadsdelsnämndens sammanträde 

den 12 december 2013 justerades den 18 december 2013 samt att 

protokollet fört vid stadsdelsnämndens sammanträde den 2 januari 

2014 justerades den 8 januari 2014.  

 
Beslutsgång 

Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 

 

__________________ 
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§ 2   

Svar på remiss om översyn av hastighetsgränser i Spånga-
Tensta, Kungsholmen samt del av Hägersten-Liljeholmen 

Beslut 

Stadsdelsnämnden överlämnar förvaltningens tjänsteutlåtande som 

svar på remissen.  

 
Ärendet 

Spånga-Tensta stadsdelsnämnd har fått ett förslag om översyn av 

hastighetsgränser i Spånga-Tensta, Kungsholmen samt del av 

Hägersten-Liljeholmen på remiss från trafikkontoret. Trafikkontorets 

ambition med arbetat har varit att få fram en väl avvägd hastighet på 

varje enskild gata utifrån en strukturerad arbetsmetod. Trafikkontoret 

vill särskilt ha in synpunkter kring de principer som använts för att ta 

fram förslaget till nya hastighetsgränser.  

 

Spånga-Tenstas stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 10 december 2013. 

Dnr 863-2013-1.5.3. 
 

Förslag till beslut 

Ordföranden Ann-Katrin Åslund m.fl. (FP) Ole-Jörgen Persson m.fl. 

(M) föreslog att nämnden skulle ställa sig bakom förvaltningens 

förslag. 

 

Vice ordföranden Ornina Younan m.fl. (S) Jonas Ljungstedt m.fl. (V) 

lade fram ett förslag till beslut och föreslog att nämnden skulle ställa 

sig bakom det. 

 
Beslutsgång 

Ordföranden ställde förslagen mot varandra och fann att nämnden 

hade beslutat att anta FP+M:s förslag. 

 

Ledamoten Awad Hersi (MP) meddelade att MP lämnar ärendet utan 

eget ställningstagande.  

 
Reservation 

Reservation anmäldes av vice ordföranden Ornina Younan (S), Jonas 

Ljungstedt (V), Emanuel Öz (S) och Rune Olofsson (S) till förmån för 

eget förslag. 

 

 

forts. 
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forts § 2 

 

”Förslag till beslut 

Att i huvudsak bifalla förvaltningens förslag till beslut 

Att därutöver anföra följande 

 

Det finns vägar där hastighetsskyltar i vår stadsdel inte syns på grund 

av träd och buskar skymmer dem. Det är av viktigt att skyltningen är 

ordentlig och tydlig. Vi vill även lyfta upp vikten av efterlevnad, att 

det sker en uppföljning av bestämmelserna.” 

 
Särskilt uttalande 

Ordföranden Ann-Katrin Åslund m.fl.(FP), Ole-Jörgen Persson (M) 

lade fram ett särskilt uttalande enligt följande: 

 

Sara Andersson (C) lade fram ett ersättaryttrande enligt följande: 

 

”Särskilt uttalande 

Vi delar förvaltningens syn på att göra en väl grundad översyn av de 

kommunala gatorna i staden där Spånga-Tensta är en av de stadsdelar 

som omfattas av förslagen.  

 

Spånga-Tensta har en blandad bebyggelse med både flerfamiljs- och 

småhus med en stor variation i topografin. I de mer låglänta områdena 

är det företrädesvis småhus där också grundförutsättningarna är 

besvärande med rörlig lera och vibrationsutbredning från 

förbipasserande trafik särskilt i de äldre delarna av Spånga-Tensta. Av 

denna anledning har krav på hastighetsbegränsningar till 30 km/t 

ansetts vara nödvändiga efter sprickor och ras av murade fasader i 

villor. 

 

I de fall en hastighetsökning genomförs från 30 km/t till 40 km/t, på 

grund av ökat behov av framkomlighet, till exempel på Duvbovägen, 

är det av yttersta vikt att inga förändringar genomförs utan att 

stadsdelsförvaltningens sakkunniga tjänstemän och 

boendeorganisationer tillsammans med stadens utredare diskuterat 

förutsättningarna. Det bör tydliggöras hur man kan föra över de 

modellbaserade metoderna i dessa specifika områden i praktisk 

handling och få en säker framkomlighet av trafiken, både vad gäller 

motorfordon, cyklister och gående? 

 

forts. 
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forts § 2 

 

Det framgår inte av utredningen alla de faror som kan inträffa på 

vägar såsom Duvbovägen, inte heller huruvida tillgänglig mark finns 

tillgänglig för att bredda gator och anlägga bredare gång- och 

cykelbanor för att klara en snabbare trafik.” 

 

__________________ 
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§ 3   

Svar på medborgarförslag om bättre skyltning i garaget vid 
Tensta centrum 

Beslut 

1. Stadsdelsnämnden överlämnar förvaltningens tjänsteutlåtande som 

svar på medborgarförslaget.  

2. Stadsdelsnämnden uppdrar till förvaltningen att kontakta Fast 

Partner. 

 
Ärendet 

Det har inkommit ett medborgarförslag om att stadsdelsnämnden ska 

ingripa och se till att Europark ska skylta tydligt i och omkring 

garaget vid Tensta centrum. 

 

Spånga-Tenstas stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 13 december 2013. 

Dnr 713-2013-1.2.4. 

 
Förslag till beslut 

Ordföranden Ann-Katrin Åslund m.fl. (FP) Ole-Jörgen Persson m.fl. 

(M) föreslog att nämnden skulle ställa sig bakom förvaltningens 

förslag. 

 

Vice ordföranden Ornina Younan m.fl. (S) Jonas Ljungstedt m.fl. (V) 

lade fram ett förslag till beslut och föreslog att nämnden skulle ställa 

sig bakom det. 

 

Ledamoten Awad Hersi (MP) föreslog för MP att nämnden skulle 

ställa sig bakom förvaltningens förslag. 

 
Beslutsgång 

Ordföranden ställde förslagen mot varandra och fann att nämnden 

hade beslutat att anta FP+M+MP:s förslag. 

 
Reservation 

Reservation anmäldes av vice ordföranden Ornina Younan (S), Jonas 

Ljungstedt (V), Anna Jonazon (S) och Rune Olofsson (S) till förmån 

för eget förslag. 

 

 

forts. 
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forts § 3 

 

”Förslag till beslut 

Att i huvudsak bifalla förvaltningens förslag till beslut 

Att därutöver anföra följande 

 

Det är viktigt med skyltning inne garagehuset som talar om hur länge 

man kan stå gratis med parkeringsskiva. Syftet är att medborgare skall 

använda garaget och öka besöksfrekvensen och handeln i Tensta. En 

bristfällig skyltning är inte att önska. 

Vi vill även lyfta upp frågan om bättre skyltning för att hitta in och it 

från garagehuset,. Det är många som åker fel och man möter mötande 

bilar ofta när man är på väg ut från de olika våningsplanen. Ett enkelt 

och billigt sätt att ordna detta är att måla stora pilar med texten ut på 

väggarna.” 

 

__________________ 
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§ 4   

Svar på medborgarförslag om att ge en husvagn till hemlös 

Beslut 

1. Stadsdelsförvaltningen överlämnar förvaltningens tjänsteutlåtande 

som svar på medborgarförslaget.  

2. Vidarebefordra medborgarförslaget och tjänsteutlåtandet till 

Stockholm Parkering AB. 

 
Ärendet 

Det har inkommit ett medborgarförslag gällande två saker.  

Det första handlar om att stadsdelsförvaltningen ska förse den äldre 

man som bor i tält året runt med en begagnad husvagn. Det andra 

förslaget är en önskan om att återöppna p-automaten vid Tensta 

servicehus för myntbetalning. 

 

Spånga-Tenstas stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 12 december 2013. 

Dnr 717-2013-1.2.4. 

 
Beslutsgång 

Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 

 

__________________ 
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§ 5   

Studieresor inom EU-projektet  PREVENT under 2014 

Beslut 

Stadsdelsnämnden beslutar att godkänna följande planerade 

studieresor/konferenser inom EU-projektet PREVENT för 

medarbetare Eva-Britt Leander och Gerd Lundquist under 2014: 

- 13 – 14 mars 2014, Transnational meeting i Antwerpen 

- 27-28 mars 2014, Utbytesresa till Haag 

- 12-13 juni 2014, Transnational meeting i München 

 
Ärendet 

Stadsdelsförvaltningen Spånga-Tensta ingår tillsammans med 

Utbildningsförvaltningen i ett EU-projekt, PREVENT, vars syfte är att 

få föräldrar att stödja sina barn att fullfölja skolgången. 

Projektet bygger på lokalt nätverksarbete i stadsdelen som redovisas 

och utbyts som ”good practies” till de andra deltagande städerna. 

Utbytet sker över nätet men också genom ”trans national meetings” då 

deltagare möts och lär av varandra. För stadsdelsförvaltningens 

räkning deltar för närvarande Eva-Britt Leander och Gerd Lundquist. 

Medverkan i projektet innebär ett antal utlandsresor. Kostnader för 

konferenser och utbildningar täcks av projektbudgeten. 

Stadsdelsförvaltningen föreslår att stadsdelsnämnden godkänner de 

föreslagna studieresorna/konferenserna som är planerade för 2014.  

 

Spånga-Tenstas stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 7 januari 2014. 

Dnr 13-2014-1.2.6. 

 
Beslutsgång 

Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 

 

__________________ 

 



 

SPÅNGA-TENSTA STADSDELSNÄMND SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

TORSDAGEN DEN 30 JANUARI 

2014 

BLAD 10 

 

  

§ 6   

Kolloinspektioner sommaren 2013 

Beslut 

Stadsdelsnämnden lägger rapporten till handlingarna. 

 
Ärendet 

Stockholms stad genomför varje år en inspektion av 

kolloverksamheten. Här är resultatet från inspektionerna.  

 

Dnr 940-2013-4.3. 

 
Beslutsgång 

Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 

 

__________________ 
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§ 7   

Rapport om genomförd upphandling av kost till Solhems 
förskolor 

Beslut 

Stadsdelsnämnden lägger rapporten till handlingarna.  

 
Ärendet 

Rapport om genomförd upphandling av kost till Solhems 

förskolor samt beslut om tilldelning av kontrakt till vinnande 

anbudsgivare Sodexo AB. 

 

Spånga-Tenstas stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 4 december 2013. 

Dnr 469-2013-2.2.1. 

 
Beslutsgång 

Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 

 

__________________ 
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§ 8   

Rapport om projekt implementering av ledningssytem för 
systematiskt kvalitetsarbete inom socialtjänsten i Spånga-
Tensta 

Beslut 

Stadsdelsnämnden lägger rapporten till handlingarna.  

 
Ärendet 

Stadsdelsnämnden i Spånga Tensta antog i november 2012 ett 

ledningssystem för systematiskt kvalitetsarbete i enlighet med SOSFS 

2011:9. Ledningssystemet gäller all verksamhet inom stadsdelen som 

omfattas av hälso- och sjukvårdslagen, tandvårdslagen, lagen om stöd 

och service till vissa funktionshindrade, socialtjänstlagen, lagen om 

vård av unga samt lagen om vård av missbrukare. Ansvaret för dessa 

verksamheter finns idag inom avdelningen för äldre och 

funktionsnedsatt och avdelningen för individ- och familjeomsorg. 

 

Dnr 5-2014-1.2.1. 

 
Beslutsgång 

Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 

 

__________________ 
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§ 9   

Rapport Tensta Marknad 2013 

Beslut 

Stadsdelsnämnden lägger rapporten till handlingarna.  

 
Ärendet 

Årets marknad 7-8 september, som anordnas av Tensta 

Marknadskommitté, blev den 26:e marknaden i rad. Marknaden 

möjliggörs av det engagemang som finns i området både från föreningar 

och enskilda personer. I år har ca 534 personer arbetat ideellt under 

marknadsdagarna för att ge de uppskattningsvis 70 000 besökarna en bra 

upplevelse. 
 

Spånga-Tenstas stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 7 januari 2014. 

Dnr 882-2013-1.2.1. 

 
Beslutsgång 

Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 

 

__________________ 
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§ 10   

Anmälan av inkomna och upprättade handlingar under 
december 2013 

Beslut 

Stadsdelsnämnden lägger rapporten till handlingarna. 

 
Ärendet 

Förteckningen finns i en pärm på sammanträdet.  

 

 
Beslutsgång 

Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 

 

__________________ 
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§ 11   

Information kurser och konferenser 

Ingen information togs upp.  

__________________ 
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§ 12   

Nämndens och förvaltningens frågor  

 Skrivelse anmäldes av Awad Hersi (MP): Om att 

stadsdelsförvaltningen ska inrätta en EU-samordnare. 

 Awad Hersi (MP) frågade om förvaltningen har några planer på att 

börja med digitala utskick av nämndhandlingarna. Förvaltningen 

kommer att återkomma med ett svar vid nästa 

nämndsammanträde.  

 Eva Andersson (S) frågade om hur förvaltningen kontrollerar att 

trygghetslarmen fungerar. Margareta Ericson redogjorde för det 

kontrollsystem som finns. Bland annat skickas det en signal ut till 

varje trygghetslarm en gång per dygn för att kontrollera att larmet 

är igång.  

 Awad Hersi (MP) undrade varför stadsdelsnämnden inte hade 

blivit inbjudna till Järvadagen. Ann-Katrin Åslund (FP) svarade 

att det är stadsledningskontoret som håller i inbjudningarna. 

Stadsledningskontoret bör kanske uppmärksammas på att 

nämnden framöver får en inbjudan.  

 
Beslut 

Stadsdelsnämnden ger förvaltningen i uppdrag att bereda 

skrivelserna och återkomma till nämnden. 

 

__________________ 

 

 

I pärm på bordet anmäldes inkomna protokoll med mera.  

(Bilaga 1 § 12) 
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§ 13   

Svar på remiss om motion om ökade möjligheter för äldre 
att få komma till servicehus och andra äldreboenden 
(2013:73) 

Beslut 

Stadsdelsnämnden överlämnar stadsförvaltningens tjänsteutlåtande 

som svar på remissen.  

 
Ärendet 

Spånga-Tensta stadsdelsnämnd har av kommunstyrelsen fått en 

motion av Eivor Karlsson m fl (MP) på remiss som handlar om de 

äldres möjligheter att flytta in på servicehus respektive vård- och 

omsorgsboende.  

 

Spånga-Tenstas stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 10 januari 2014. 

Dnr 909-2013-1.5.1. 

 
Förslag till beslut 

Ordföranden Ann-Katrin Åslund m.fl. (FP) Ole-Jörgen Persson m.fl. 

(M) föreslog att nämnden skulle ställa sig bakom förvaltningens 

förslag. 

 

Vice ordföranden Ornina Younan m.fl. (S) Jonas Ljungstedt m.fl. (V) 

lade fram ett förslag till beslut och föreslog att nämnden skulle ställa 

sig bakom det. 

 

Ledamoten Awad Hersi (MP) lade för MP fram ett förslag till beslut 

och föreslog att nämnden skulle ställa sig bakom det. 

 
Beslutsgång 

Ordföranden ställde förslagen mot varandra och fann att nämnden 

hade beslutat att anta FP+M:s förslag. 

 
Reservation 

Reservation anmäldes av vice ordföranden Ornina Younan (S), Jonas 

Ljungstedt (V), Emanuel Öz (S) och Rune Olofsson (S) till förmån för 

eget förslag. 

 

 

forts. 
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forts § 13 

 

”Förslag till beslut 

Att tillstyrka motionen 

Att därutöver anföra följande 

Inom oppositionen i kommunfullmäktige finns det en enighet om att 

bedömningen av rätt till servicehus ska bli mer generös, genom att 

tydliggöra att hög ålder samt upplevd oro och ensamhet ska kunna 

räcka som bifallsgrund.” 

 
Reservation 

Reservation anmäldes av ledamöterna Awad Hersi (MP) till förmån 

för eget förslag. 

 

”Förslag till beslut 

Att stadsdelsnämnden tillstyrker motionen. 

Att därutöver anföra följande. 

Vi instämmer med motionärerna synpunkter om att den upplevda 

känslan av otrygghet ska väga tungt, när man bedömer behov av vård- 

och omsorgsboenden för äldre personer. Bristen av korttidsplatser 

finns i stadsdelen. ” 

 

__________________ 
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§ 14   

Svar på remiss om motion (2013:70) om vetenskaplig 
utvärdering av stadens "avknoppningar" 

Beslut 

1. Stadsdelsnämnden beslutar att överlämna tjänsteutlåtandet som 

svar på remissen. 

2. Stadsdelsnämnden beslutar om omedelbar justering av ärendet.   

 
Ärendet 

Motionären Roger Mogert (S) hemställer om att  

Kommunfullmäktige i Stockholms stad ska beställa en  

ingående vetenskaplig studie av ”avknoppningarna, från  

genomförandet till effekterna, positiva såväl som negativa”.  

 

Spånga-Tenstas stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 8 januari 2014.  

Dnr 797-2013-1.5.1. 

 
Beslutsgång 

Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 

 

__________________ 
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§ 15   

Svar på remiss om aktualitetsprövning av Stockholms 
översiktsplan, promenadstaden  

Beslut 

Stadsdelsnämnden överlämnar tjänsteutlåtandet som svar på remissen.  

 
Ärendet 

Det har inkommit en remiss från stadsbyggnadskontoret om 

aktualitetsprövning av Stockholms översiktsplan, Promenadstaden. 

Stadsdelsförvaltningen är i stora delar positiv till förslaget. 

Förvaltningen har dock några synpunkter. Det gäller sociala 

skillnader, tvärförbindelser och tyngdpunkten Spånga. 

 

Spånga-Tenstas stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 18 december 2013. 

Dnr 930-2013-1.5.3. 

 

Förslag till beslut 

Ordföranden Ann-Katrin Åslund m.fl. (FP) Ole-Jörgen Persson m.fl. 

(M) föreslog att nämnden skulle ställa sig bakom förvaltningens 

förslag. 

 

Vice ordföranden Ornina Younan m.fl. (S) Jonas Ljungstedt m.fl. (V) 

lade fram ett förslag till beslut och föreslog att nämnden skulle ställa 

sig bakom det. 

 

Beslutsgång 

Ordföranden ställde förslagen mot varandra och fann att nämnden 

hade beslutat att anta FP+M:s förslag. 

 

Ledamoten Awad Hersi (MP) meddelade att MP lämnar ärendet utan 

eget ställningstagande.  

 

Reservation 

Reservation anmäldes av vice ordföranden Ornina Younan (S), Jonas 

Ljungstedt (V), Emmanuel Öz (S) och Rune Olofsson (S) till förmån 

för eget förslag. 

 

 

forts. 
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forts § 15 

 

”Förslag till beslut 

Att delvis bifalla förvaltningens förslag 

Att därutöver anföra 

Rapporten Fokus Promenadstaden har en hel del intressanta 

resonemang och förslag. Mycket av innehållet behöver diskuteras och 

även kritiseras. Några synpunkter tas upp här. 

I översiktsplanen vill man stärka det centrala Stockholm, i förorterna 

satsa på attraktiva tyngdpunkter, bland annat Spånga och Kista. Det är 

ett hierarkiskt tänkande. Södra Järva med Tensta, Hjulsta och Rinkeby 

hamnar långt ner.  

Det är ett hån mot dessa stadsdelar att kalla översiktsplanen för 

promenadstaden med tanke på alla trafikleder som byggs och kan 

komma att byggas. E18 försvårar möjligheten att ta sig ut på 

Järvafältet. Om den vägen utformats på annat sätt hade vi haft tillgång 

till mer mark både för lokalt friluftsliv och även bostadsbyggande.  T-

banan till Barkarby ska enligt nuvarande planer göras från Akalla. 

Den borde också förlängas från Hjulsta vilket skulle bidragit till att 

koppla samman Södra Järva med övriga delar av staden. 

  

Stockholm stad växer. Fler bostäder ska byggas. Vi ska bygga goda, 

energieffektiva, miljövänliga bostäder, som släpper in ljus och luft 

och utestänger buller. Och vi ska bygga på rätt platser. 

Översiktsplanen talar om att koppla samman stadens delar. Detta får 

inte tas som intäkt att vi ska bygga bort de gröna kilarna som är ett 

karaktärsdrag för Stockholm. Det finns annan mark att utnyttja. Lägg 

fler trafikleder i tunnlar för att frigöra mark. I stadsdelar med gles 

småhusbebyggelse bör fler flerfamiljshus med billiga hyresrätter 

byggas.” 

__________________ 
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§ 16   

Svar på remiss om motion om ambulerande 
världskulturfestival i stadens yttre stadsdelar 

Beslut 

1. Stadsdelsnämnden överlämnar tjänsteutlåtandet som svar på 

remissen. 

2. Stadsdelsnämnden beslutar om omedelbar justering av ärendet.   

 
Ärendet 

Spånga-Tensta stadsdelsnämnd har fått en remiss om motion från 

miljöpartiet om en ambulerande världskulturfestival i stadens yttre 

stadsdelar. 

 

Spånga-Tenstas stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 10 december 2013.  

Dnr 902-2013-1.5.3. 

 
Förslag till beslut 

Ordföranden Ann-Katrin Åslund m.fl. (FP) Ole-Jörgen Persson m.fl. 

(M) föreslog att nämnden skulle ställa sig bakom förvaltningens 

förslag. 

 

Vice ordförande Ornina Younan m.fl. (S) Jonas Ljungstedt m.fl. (V) 

föreslog att nämnden skulle ställa sig bakom förvaltningens förslag.  

 

Ledamot Awad Hersi (MP) lade fram ett förslag till beslut och 

föreslog att nämnden skulle ställa sig bakom det. 

 
Beslutsgång 

Ordföranden ställde förslagen mot varandra och fann att nämnden 

hade beslutat att anta FP+M+S+V:s förslag. 

 
Reservation 

Reservation anmäldes av ledamot Awad Hersi (MP) till förmån för 

eget förslag. 

 

”Förslag till beslut 

att stadsdelsnämnden tillstyrker motionen om världskulturfestival. 

att därutöver anföra följande. 

En världskulturfestival är ett reellt lyft för kulturlivet i ytterstaden och 

möjlighet att besökare till Stockholm och stockholmarna själva 

erbjuds ökat kulturutbud och upplevelse i hela staden.  

forts. 
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forts § 16 

 

Världskulturfestivalen är också en byggsten och utvidgning av den 

lokala utvecklingen. Stockholm är en stor stad med stor mångfald 

vilket bör speglas i var kultur produceras. Idag finns ett stort 

underskott av kulturutbud i ytterstaden därför är en 

världskulturfestival en behövlig kultursatsning och stort stöd till de 

kreativa näringarna.” 

 
Särskilt uttalande 

Vice ordföranden Ornina Younan m.fl. (S) Jonas Ljungstedt m.fl. (V) 

lade fram ett särskilt uttalande enligt följande: 

 

”Särskilt uttalande 

Det finns växande skillnader mellan innerstaden och förorterna vad 

gäller tillgång till Stockholms kulturliv. Det är en skillnad som kan 

befaras öka. I underlaget för aktualiseringen av stadens översiktsplan 

är en av strategierna att fortsätta stärka centrala Stockholm.  

 

Men vad som behövs är mer kultur i förorterna, att resurserna fördelas 

mer lika mellan innerstaden och yttre stadsdelar. Det finns hos oss 

redan nu en del som förvaltningen nämner, Tensta konsthall mm. Men 

det behövs mer. 

 

Det som motionärerna tar upp om en ambulerande världskulturfestival 

är ett konkret förslag som är intressant och värt att fundera vidare på. 

Vi vill gärna ha en dialog hur man kan göra för att få fler kulturella 

aktiviteter av hög klass till våra stadsdelar.” 

 

__________________ 
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§ 17   

Svar på skrivelse om redogörelse över sjukfrånvaron i 
Spånga-Tensta stadsdelsförvaltning  

Beslut 

Stadsdelsnämnden överlämnar tjänsteutlåtandet som svar på 

skrivelsen.  

 
Ärendet 

Vid nämndens sammanträde den 24 oktober fick förvaltningen i 

uppdrag att bereda inkommen skrivelse angående sjukskrivningar 

inom stadsdelsförvaltningen och återkomma med en redogörelse om 

detta utifrån följande frågeställningar: 

 Vad är skälen till de korta sjukskrivningarna? 

 Vad är skälen till de långa sjukskrivningarna?  

 Finns det sjukdomar som är jobbrelaterade? 

 Hur ligger vi till med sjukskrivningarna i vår förvaltning 

jämfört med staden som helhet? 

 

Spånga-Tenstas stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 15 januari 2014.  

Dnr 744-2013-1.6. 

 
Beslutsgång 

Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 

 
Särskilt uttalande 

Vice ordföranden Ornina Younan m.fl. (S) Jonas Ljungstedt (V) lade 

fram ett särskilt uttalande enligt följande: 

 

”Särskilt uttalande 

Stadsdelen har fortfarande hög sjukfrånvaro. Bland 

långtidssjukskrivna finns både de med fysisk sjukdom och psykisk 

ohälsa. Det bör redas ut om orsakerna är arbetsrelaterade.” 

 

 

__________________ 
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§ 18   

Ansökan om utvecklingsmedel 2014 för att kvalitetsutveckla 
socialtjänstens arbete för våldsutsatta kvinnor, barn som 
bevittnat/utsatts för våld av närstående och våldsutövare 

Beslut 

1. Stadsdelsnämnden ansöker om utvecklingsmedel hos 

Socialstyrelsen med 3,4 mnkr. 

2. Stadsdelsnämnden beslutar om omedelbar justering. 

 
Ärendet 

I syfte att stärka och kvalitetsutveckla stödet till våldsutsatta kvinnor, 

barn som bevittnat våld och män som utövar våld, söker avdelningen 

för Individ- och familjeomsorg medel hos Socialstyrelsen tillsammans 

med Hägersten- Liljeholmen för olika åtgärder. En del av medlen ska 

användas för att utveckla insatserna och stöd till kvinnor, barn, stärka 

föräldrarnas omsorgsförmåga och bidra till att förhindra fortsatt våld i 

familjen. Den andra delen är för att samordna och leda arbetet genom 

en relationsvåldssamordnare.  

 

Spånga-Tenstas stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 13 januari 2014. 

Dnr 745-2013-1.2 

 
Beslutsgång 

Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 

 

__________________ 
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§ 19  

Svar på medborgarförslag om bord till boulebana  

Beslut 

Stadsdelsnämnden beslutar att bevilja medborgarförslaget genom att 

inom parkdriftsbudget sätta upp ett parkbord vid boulebanan på 

Elinborgsbacken. 

 
Ärendet 

Det har inkommit ett medborgarförslag om att stadsdelen ska köpa ett 

parkbord till Elinborgsbackens boulebana och flytta på en låda för 

krattor från boulebanan i Spånga till banan vid Elinborgsbacken.  

 

Spånga-Tenstas stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 10 december 2014.  

Dnr 704-2013-1.2.4. 

 
Beslutsgång 

Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 

 

__________________ 
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§ 20   

Svar på medborgarförslag om att hindra trafik på torgytan 
mellan Tensta träff och Tensta sim- och idrottshall 

Beslut 

1. Stadsdelsnämnden överlämnar förvaltningens tjänsteutlåtande 

som svar på medborgarförslaget. 

2. Stadsdelsnämnden skickar tjänsteutlåtandet och 

stadsdelsnämndens beslut till Skolfastigheter i Stockholm AB. 

3. Stadsdelsnämnden skickar tjänsteutlåtandet och 

stadsdelsnämndens beslut till Stockholm Parkering AB. 

 
Ärendet 

Det har inkommit ett medborgarförslag om att hindra trafik på 

torgytan mellan Tensta träff, Tensta sim- och idrottshall och Ross 

Tensta gymnasium. 

 

Spånga-Tenstas stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från 

Dnr 778-2013-1.2.4.  

 
Förslag till beslut 

Ordföranden Ann-Katrin Åslund m.fl. (FP) Ole-Jörgen Persson m.fl. 

(M) föreslog att nämnden skulle ställa sig bakom förvaltningens 

förslag. 

 

Vice ordföranden Ornina Younan m.fl. (S) Jonas Ljungstedt m.fl. (V) 

lade fram ett förslag till beslut och föreslog att nämnden skulle ställa 

sig bakom det. 

 

Ledamoten Awad Hersi (MP) föreslog för MP att nämnden skulle 

ställa sig bakom förvaltningens förslag. 

 
Beslutsgång 

Ordföranden ställde förslagen mot varandra och fann att nämnden 

hade beslutat att anta FP+M+MP:s förslag. 

 
Reservation 

Reservation anmäldes av vice ordföranden Ornina Younan (S), Jonas 

Ljungstedt (V), Emanuel Öz (S) och Rune Olofsson (S) till förmån för 

eget förslag. 

 

forts. 
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forts § 20 

 

”Förslag till beslut 

Att i huvudsak bifalla förvaltningens förslag till beslut. 

Att därutöver anföra följande 

 

Medborgaren lyfter upp en fråga som vi har diskuterat flera gånger på 

nämndnivå. Torgytan har med alla parkerade bilar tappat sitt syfte och 

det måste åter igen tas tillbaka.  

I diskussioner med SISAB måste det bli tydligt att den ytan ska göra 

omöjlig för parkering. 

Den olovliga parkeringen skapar otrygghet för människor som vistas i 

närområdet. Att bötfälla ofta är ett sätt med det finns fler sätt att 

komma åt problematiken med olovlig parkering. 

 

Vi vill även lyfta upp möjlighet att parkera i parkeringshuset för 

besökare till simhallen och Tensta träff.” 

 

__________________ 
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§ 21   

Anmälan av verksamhetsuppföljning för 2013 avseende 
äldreomsorg i egen regi och på entreprenad 

Beslut 

1. Stadsdelsnämnden lägger redogörelsen till handlingarna. 

2. Stadsdelsnämnden beslutar om stadsdelsförvaltningen från och 

med första februari 2014 redovisar verksamhetsuppföljningarna i 

samband med tertialrapport ett och två samt 

verksamhetsuppföljningen.  

 
Ärendet 

Kommunfullmäktige har beslutat att alla äldreomsorgsverksamheter 

som drivs i egen regi eller på entreprenad åt staden ska följas upp 

varje år. I detta ärende redovisas sammanfattande den uppföljning av 

äldreomsorgsverksamheter i egen regi samt på entreprenad som 

förvaltningen genomfört under 2013. Uppföljningarna sker enligt 

stadens gemensamma modell och rapporteras till Äldreförvaltningen 

som i sin tur sammanställer stadens alla uppföljningar i en rapport till 

Kommunfullmäktige. Förvaltningen föreslår att stadsdelsnämnden 

beslutar att förvaltningen från och med första februari 2014 redovisar 

verksamhetsuppföljningarna i samband med tertialrapport ett och två 

samt verksamhetsberättelsen.  

 

Spånga-Tenstas stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 7 januari 2014.  

Dnr 10-2014-1.2.1 

 
Beslutsgång 

Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 

 

__________________ 
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§ 22   

Anmälan av verksamhetsuppföljning för 2013 avseende 
äldreomsorg i privat regi 

Beslut 

Stadsdelsnämnden lägger redogörelsen till handlingarna.  

 
Ärendet 

Uppföljningarna har gjorts av förvaltningens verksamhetscontrollers 

samt medicinskt ansvarig sjuksköterska, utifrån vars och ens 

kompetens- och ansvarsområde. Ärendet har beretts inom avdelningen 

för äldre och funktionshinder i samarbete med strategiska staben.  

Ärendet presenteras för stadsdelsnämndens pensionärsråd den 16 

januari 2014. 

 

Spånga-Tenstas stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 8 januari 2014.  

Dnr 11-2014-1.2.1 

 
Beslutsgång 

Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 

 

__________________ 
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§ 23   

Verksamhetsberättelse 2013. 

Beslut 

Förvaltningen föreslår att nämnden beslutar följande: 

1. Stadsdelsnämnden beslutar att godkänna årsredovisning  

 med bokslut för 2013 och överlämna ärendet till  

 kommunstyrelsen. 

2. Stadsdelsnämnden beslutar att avsluta resultatenhet Sundbyvägen 

inom verksamhetsområdet förskola på grund av omorganisation. 

3. Stadsdelsnämnden beslutar om resultatöverföring av 4,7 mnkr 

enligt redovisning i bilaga 02. 

4. Stadsdelsnämnden beslutar om omedelbar justering i detta ärende. 

 
Ärendet 

Nämnden har under året arbetat med att utveckla verksamheten både 

på övergripande nivå och på enhetsnivå. Detta har inneburit en rad 

insatser och aktiviteter varav några omnämns nedan. 27 av nämndens 

29 mål har uppnåtts under året, liksom merparten av årsmålen för 

indikatorerna. Flertalet aktiviteter är avslutade under året och några 

kommer att fortsätta under 2014. Förvaltningen visar en positiv 

budgetavvikelse om 0,5 mnkr efter resultatöverföring. 

Prognosavvikelsen är 0,05 procent jämfört med tertialrapport 1 och 2. 

 

Spånga-Tenstas stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 23 januari 2014.  

Dnr 792-2013-1.1 

 
Beslutsgång 

Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 

 
Särskilt uttalande 

Ordföranden Ann-Katrin Åslund m.fl.(FP), Ole-Jörgen Persson m.fl. 

(M) lade fram ett särskilt uttalande enligt följande: 

 

Sara Andersson (C) lade fram ett ersättaryttrande enligt följande: 

 

”Särskilt uttalande 

Verksamhetsberättelsen för 2013 visar att de uppdrag och åtaganden 

som stadsdelen ansvarar för har skötts på ett bra sätt.  

 

forts. 
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En god prognossäkerhet och god budgethållning ger bra 

förutsättningar för att genomföra beslut och för att uppfylla 

verksamhetsplanens mål och inriktning.  

 

Trygghet och trivsel har varit en prioriterad fråga under året och 

arbetet har genomförts tillsammans med många medarbetare, 

föreningsliv, polis, skolor och samarbetspartners inom staden och 

fastighetsägare. Detta arbete som pågått i över 5 år utvecklas ständigt. 

Vikten av det långsiktiga arbetet blev tydligt vid försommarens 

oroligheter i Tensta, gemensamma insatser och många engagerade 

Tenstabor satte stopp för bråk, stenkastning och bränder. Många 

föreningar medverkar i Järva rent och snyggt och över 800 ungdomar 

sommarjobbade i stadsdelen, alla ungdomar 15-18 år erbjöds 

sommarjobb. Även under jullovet erbjöds över 100 ungdomar 

feriejobb. 

 

I Spånga-Tensta finns ett väl utvecklat föreningsliv och 

stadsdelsnämnden har under 2013 beslutat om föreningsbidrag på 

sammanlagt 1 250 000 kr. 

 

Inom förskoleverksamheten har barnomsorgsgarantin hållits, alla barn 

som önskat plats har fått erbjudande inom tre månader. Stadens 

brukarundersökning visar på ett bättre resultat och är ett av flera 

viktigt verktyg för att ytterligare höja kvaliteten och nöjdheten med 

verksamheterna. Det är nu färre antal barn i barngrupperna och antalet 

förskolebarn per anställd har också minskat. Ett fortsatt viktigt 

uppdrag är att öka andelen utbildade förskollärare i verksamheterna. 

 

Föräldrar i Spånga-Tensta har inbjudits att delta i föräldrautbildningen 

ABC (Alla Barn i Centrum)  

 

Lekplatser och parker fortsätter att rustas upp och en kontinuerlig 

översyn görs för att garantera säkerheten. Det är bra och viktigt att 

fritidsverksamheterna i stadsdelen nu når fler 10-12 åringar och 13-15 

åringar. Detta har skett genom att anpassa öppettider och genom  att 

kartlägga vilka behov och önskemål som finns.    

 

Brukarundersökningarna inom hemtjänsten visar på ökad nöjdhet och 

det strategiska arbetet inom avdelningen för äldreomsorg och 

funktionsnedsättning  är en viktig del för att fortsätta utveckla kvalitet 

och rättssäker biståndsbedömning.  

forts. 
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forts § 23 

 

Det är angeläget att det byggs fler bostäder med särskild service(stöd 

och service till personer med funktionsnedsättning).  Det finns ett stort 

behov i Stockholm av denna typ av bostäder och när det byggs nytt  i 

Spånga-Tensta bör förvaltningen bevaka att så sker i stadsdelen.  

 

Anhörigstöd är en viktig del och olika former är utvecklade med bland 

annat anhörigkonsulent och ett flertal utbildade anhörigombud.  

Stadsdelsnämnd och förvaltning har ett gott samarbete med 

pensionärsorganisationerna som ansvarar för viktiga 

frivilligverksamheter såsom tex Trygghetsringning och ”Guldkant” 

 

Samarbete mellan skola, socialtjänst är centralt för att kunna agera 

snabbt vid misstanke om att barn och ungdomar far illa. I Spånga-

Tensta finns ett väl utvecklat arbete där även polis, föreningsliv, 

förskola och fritid är involverade. SAmTidigtFörst samarbetet visar på 

goda resultat och utvecklas fortlöpande. Arbetet med social 

insatsstyrka har fortsatt. En metod som innebär ett mycket 

långtgående samarbete mellan socialtjänst och polis. Under året har 

också projektetet att stödja unga vuxna livsstilskriminella startat.. 

Stödet består bland annat av sociala insatser, utbildning och arbete. 

Polis, arbetsförmedling, kriminalvård med flera är involverade i 

projektet som uppmärksammats stort och visar på en positiv 

utveckling. SIG(sociala insatsgrupper för unga vuxna) har blivit 

populärt och idag står ca 40 personer i kö för att få delta i projektet. 

 

Kvaliteten i verksamheterna är i hög grad beroende av medarbetarna. 

Bra personalpolitik är därför en av de strategiskt viktigaste frågorna. 

Spånga-Tensta stadsdelsnämnd ska vara en modern och attraktiv 

arbetsgivare, något som också ska visa sig i medarbetarenkäterna . 

Undersökningens resultat visar på en högre nivå än stadens 

genomsnitt inom i stort sett alla områden och svarsfrekvensen var 

mycket hög 93%. 

En av de största utmaningarna som stadsdelen står inför är att sänka 

sjukskrivningstalen. Ett omfattande arbete pågår och stort fokus måste 

fortsatt hållas på denna viktiga fråga. 

 

I Spånga-Tensta sker ett omfattande strategiskt arbete för att minska 

antalet socialbidragstagare och kostnader för försörjningsstöd. 

Samarbete med Jobbtorgen och stadsdelens hemlöshetsprojekt är bara 

några av de viktiga delar som finns i detta arbete.  

forts. 
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forts § 23 

 

Under de senaste åren har kostnaderna för försörjningsstöd 

kontinuerligt minskat i stadsdelen för att idag ligga på historiskt låga 

nivåer. Detta innebär att fler personer än någonsin lämnat 

socialbidragsberoende och gått till egen försörjning och på så sätt fått 

betydligt ökad makt över sitt eget liv.” 

 
Särskilt uttalande 

Vice ordföranden Ornina Younan m.fl. (S) Jonas Ljungstedt m.fl. (V) 

lade fram ett särskilt uttalande enligt följande: 

 

”Särskilt uttalande 

Stadsdelsnämnden visar ytterligare en budget i balans, vilket inte är 

förvånande med tanke på att det är det återkommande överordnade 

målet från kommunfullmäktige.  

Sättet som detta årliga mål uppfylls är något som har tärt på 

verksamheten och det börjar synas i verksamhetsberättelsen då 

medborgarenkäterna för socialpsykiatri och funktionsnedsättning visar 

på fallande siffror. Med de budgetramar och prioriteringar som finns i 

oppositionspartiernas förslag så hade situationen för vår stadsdel sett 

mycket bättre ut. För övrigt anser vi att en budget i balans inte bör 

vara ett självändamål.  

Stadsdelen har fortfarande hög sjukfrånvaro. Bland 

långtidssjukskrivna finns både de med fysisk sjukdom och psykisk 

ohälsa. Det bör redas ut om orsakerna är arbetsrelaterade. 

Enligt medborgarundersökningen är det många som känner sig 

otrygga i vår stadsdel. För att åtgärda detta behövs förbättringar i den 

fysiska miljön, bättre belysning, ta bort klotter där det inte ska vara, 

årliga inventeringar tillsammans med polisen av mörka fläckar där 

många känner obehag att vistas och passera. Men det behövs även 

andra åtgärder, till exempel att det finns mötesplatser och 

fritidsaktiviteter för ungdomar, och att ett levande föreningsliv för alla 

åldrar kan blomstra. Det viktigaste är trygga jobb och bra boende. Nu 

är alltför många i vårt område trångbodda och har en svår ekonomisk 

situation för att kunna känna sig trygga. 

 

Att flytta ut centrala kommunala förvaltningar till förorten är något 

som vi förordat under lång tid. Därför är det glädjande att 

utbildningsförvaltningen ska flytta ut till oss.  

 

forts. 
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forts § 23 

 

Vi ser också fram emot stadsdelsförvaltningens snara återflytt till 

Tensta, men den processen måste påskyndas. I år har det gått sex år 

sedan beslut fattades om återflytt till Tensta från Lunda. 

 

I verksamhetsberättelsen nämns att förvaltningen ordnat sommar- och 

julferiejobb till 909 ungdomar och det tycker vi var en bra insats, men 

vi tycker också att det ska framgå att det inte handlar om arbetslösa 

ungdomar utan skolungdomar och en bestämd åldersgrupp. Vi vill 

även att äldre ungdomar som går i gymnasieskola ska erbjudas 

feriearbeten. 

 

Trångboddheten i vår stadsdel är mycket stor och är något som skenar 

iväg utan åtgärder.  Fler och fler ställs utanför bostadsmarknaden när 

färre hyresrätter byggs i staden. Det är ett växande problem som leder 

till att allt färre unga kan flytta hemifrån. Bostadsbyggande generellt 

måste öka. Och det gäller framför allt bostäder för unga. Det har inte 

tillkommit några bostäder alls för personer med funktionsnedsättning, 

det är inte är acceptabelt. 

Andelen förskolelärare i stadsdelen har sjunkit. Det är tydligt att vi 

inte lyckats attrahera fler förskolelärare till vår stadsdel. Bristen på 

förskollärare i Stockholm blir alltmer akut för varje år som går. 

Stadsdelen behöver därför få fler barnskötare som idag arbetar på 

förskolorna att vidareutbilda sig. Det finns ett behov över hela staden 

av en kompetensfond som fanns tidigare.  

Vi är mycket kritiska till vårdnadsbidraget som var tänkt att vara en 

valfrihetsreform men som istället resulterat i en fattigdomsfälla för 

många kvinnor. Dessutom tar den resurser från stadsdelens 

förskoleverksamhet. 

 

Det är inte bra att deltidsarbetande medarbetare inte erbjuds 

heltidsanställning. Än så länge är det en bit kvar innan Stockholm stad 

är en arbetsgivare i världsklass. 

 
Särskilt uttalande 

Ledamoten Awad Hersi (MP) lade för MP fram ett särskilt uttalande 

enligt följande: 

 

 

forts. 

 

 

 

 



 

SPÅNGA-TENSTA STADSDELSNÄMND SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

TORSDAGEN DEN 30 JANUARI 

2014 

BLAD 36 

 

  

forts § 23 

 

”Särskilt uttalande 

Miljöpartiet de gröna vill uppmärksamma att barnfamiljer som saknar 

stadigvarande bostad ökar, det innebär naturligtvis att flera barn växer 

upp i otrygg uppväxtmiljö. Bostad är en grundläggande välfärdsfråga 

och en viktig förutsättning för lyckad skolgång. Idag finns 180 barn 

med osäker bostadssituation i stadsdelen, vilken är en ökning med 33 

procent jämfört med 2012. 

Kvalitetsredovisningen för förskolan visar stor förbättringspotential. 

Det är bekymmersamt att andelen pedagoger i förskolan är låg.  Vi 

menar att det inte är tillräckligt att nämnden får kvalitetsredovisning 

en gång per år. Kvartalsuppföljning behövs och det är 

otillfredsställande att flera avdelningar saknar egna pedagoger.  

Verksamhetsberättelsen redovisar att antal hushåll med ekonomiskt 

bistånd har sjunkit från 1102 hushåll i december 2012 till 1078 

hushåll i december 2013. Det är positivt att antalet hushåll med 

försörjningsstöd minskar men vi saknar redovisning om arbetslösa har 

fått jobb eller hur de försörjer sig. Den öppna arbetslösheten i 

stadsdelen har ökat under 2013 och ligger på 6 % av befolkningen.” 

 

__________________ 
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§ 24   

Anmälan av beslut om beviljad resa inom tjänsten för EU-
projektet PREVENT i Bryssel den 23-24 januari 2014 

Beslut 

Stadsdelsnämnden lägger beslutet till handlingarna.  

 
Ärendet 

Stadsdelsnämndens ordförande Ann-Katrin Åslund (FP) har beviljat 

medarbetare Eva-Britt Leander resa inom tjänsten för EU-projektet 

PREVENT i Bryssel den 23-24 januari 2014.  

 

Dnr 22-2014-1.2.6 

 
Beslutsgång 

Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 

 

__________________ 
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§ 25   

Anmälan av Medarbetarenkät 2013 

Beslut 

1. Att lägga rapporten till handlingarna 

 

2. Att uppdra till förvaltningen att återkomma till stadsdelsnämnden 

med en redovisning av hur mångfalds- och likabehandlingsarbetet 

med fokus på medarbetare i stadsdelen bedrivs  

 

Det är glädjande att medarbetarenkäten visar på så goda resultat för 

Spånga-Tensta. 

En hög svarsfrekvens på 93 % och ett medskapandeindex AMI på 81 

(staden 79) visar att flertalet av stadsdelens medarbetare trivs, är 

engagerade, motiverade och känner att de gör ett viktigt arbete. I 

rapporten går att utläsa att resultaten ser olika ut i de olika 

åldersspannen samt att det är olika resultat inom olika verksamheter. 

Arbetet med att bryta ner detta på enhetsnivå har genomförts och nu 

pågår arbete ute på varje enhet.  

 

Stadens medarbetarenkät fångar många viktiga frågeställningar men 

inte alla, en del områden saknas. 

 

Vi önskar därför att förvaltningen återkommer med en redovisning av 

hur det viktiga mångfalds-och likabehandlingsarbetet bedrivs i detta 

fall med avseende på medarbetare inom stadsdelsförvaltningen. Ett 

exempel är arbetet med HBT-frågor men också vilka åtgärder som har 

vidtagits för att motverka köns- och åldersdiskriminering liksom 

risker för diskriminering av medarbetare med utländsk härkomst. 

 
Ärendet 

I stadens arbete med att vara en arbetsgivare i världsklass är 

medarbetarenkäten ett viktigt verktyg. Den är en del av stadens 

verksamhetsutveckling och den ska stötta chefer och medarbetare att 

skapa rätt förutsättningar för att kunna ge bästa möjliga service till 

stockholmarna. Ett tydligt ledarskap och ett aktivt medarbetarskap är två 

mycket viktiga delar i den utvecklingen. Syftet med medarbetarenkäten 

är egentligen två. Dels att ge tillfälle till dialog och utveckling på 

varje enhet/i varje arbetsgrupp, dels att förse ledningen med relevant 

beslutsunderlag för långsiktiga strategier och satsningar. 

 

Dnr 32-2014-1.1 

 

forts. 
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forts § 25 

 
Förslag till beslut 

Ordföranden Ann-Katrin Åslund m.fl. (FP), Ole-Jörgen Persson m.fl. 

(M) vive ordförande Ornina Younan m.fl. (S) Jonas Ljungstedt m.fl. 

(V) lade fram ett förslag till beslut och föreslog att nämnden skulle 

ställa sig bakom det. 

 

Sara Andersson (C) lade fram ett ersättaryttrande 

 

Awad Hersi (MP) föreslog att nämnden skulle ställa sig bakom 

förvaltningens förslag. 
 

Beslutsgång 

Ordföranden ställde förslagen mot varandra och fann att nämnden 

hade beslutat att anta FP+M+S+V:s förslag. 

 
Reservation 

Reservation anmäldes av ledamot Awad Hersi (MP) till förmån för 

förvaltningens förslag. 

 

__________________ 

 

 

 

 

 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


